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Z Á P I S 

   

 z jednání kolegia děkana  

             dne 8. listopadu 2023 

 

 

Přítomni: 

 

 

doc. Kříž, Ing. Jakubík, doc. Trojovský, dr. Studnička, Ing. Svoboda, 

doc. Musílek, prof. Musílek, dr. Cimler, prof. Hubálovský, dr. Myslivcová 

Fučíková, doc.  Bogusch, doc. Lipovský, Mgr. Skoupilová (online)  

 

Hosté: Ing. Klicnar 

Omluveni: 

Neomluveni: 

 

Mgr. Mourková, L. Mannová 

Program: 1) Informace z děkanátu (doc. Kříž) 

2) Informace z oblasti tvůrčí činnosti (doc. Trojovský) 

3) Informace z oblasti zahraničí (prof. Musílek) 

4) Informace z oblasti studijní (doc. Musílek) 

5) Informace z oblasti rozvoje (dr. Myslivcová Fučíková) 
6) Informace z oblasti ekonomické (Ing. Jakubík) 

7) Informace z projektového oddělení (Ing. Svoboda) 

8) Různé 
 

 

Kontrola úkolů z minulého kolegia: 

1. Dodat hodnocení doktorandů za období 2022/2023 – částečně splněno 

2. Dodat návrhy na hostující profesory – částečně splněno 

 

K bodu 1) Informace z děkanátu – doc.  Kříž 

• Přivítal pana kvestora Ing. Klicnara. 

• Proběhlo výjezdní zasedání kolegia rektora, na kterém se mimo jiné projednávala imple-

mentace HW Award, k tomu pan děkan nasdílel prezentaci. Ing. Klicnar se dotázal, jak 

pracujeme s HW Award při podávání projektů. Dr. Cimler odpověděl, že to bývá součástí 

binárních kritérií při podávání projektů a umožňuje získávat bonusové body, k tomu dodal 

prof. Musílek, že jde o nutnost pro evropské a bilaterální projekty. Dále se projednávaly 

cíle udržitelného rozvoje – existují cíle OSN, ke kterým bychom měli směřovat. Bližší in-

formace podala dr. Myslivcová Fučíková. Dalším tématem byl rozvoj pedagogických 

kompetencí, což po nás požaduje NAU. Dále zmínil problematiku bezpečnosti jak studují-

cího, tak i vyučujícího při individuální výuce, zkoušení či konzultacích, aby nedocházelo 

např. k nepatřičným návrhům. 

• Digitalizace se zpomalila z důvodu příprav k novele zákoníku práce a úpravě pravidel DPP 

a DPČ. Povinnost digitalizovat prostředí máme do 1. 2. 2026. Evidujeme 65 požadavků na 
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digitalizaci, jsou určené priority, co by se mělo digitalizovat nejdříve – interní aktuality, E-

smlouvy, žádanky o výjezd na pracovní cestu, proplácení stipendií.  

• Ing. Jakubík se dotázal pana kvestora na digitalizaci. Prof. Musílek se dotázal, zda evi-

denční list je veřejný list UHK, na to odpověděl pan kvestor, že je to interní dokument, 

nedává se ani do Athény. Prof. Musílek doplnil, že tedy lze digitalizovat pro potřeby uni-

verzity, neboť nyní potřebujeme fyzické podpisy a mnohdy trvá týden, než jsou všechny 

podpisy dostupné. Prof. Musílek se dotázal, kdo stanoví priority digitalizace, odpověděl 

pan děkan, že navržené pořadí bylo předloženo kolegiu rektora, tento nikdo nerozporoval.  

• Predikce nákladů digitalizačních procesů – náklady nutné do IT systémů do poloviny 2026 

– víc jak 41 mil Kč. Kritické 33 mil. Kč.  I udržování infrastruktury stojí nemalé prostředky, 

a také náklady na pracovníky.  

• Prof. Musílek se dotázal ohledně prostředků trojvýzvy OP JAK pro zabezpečení infrastruk-

tury digitalizaci UHK, pan kvestor odpověděl, že projekty se připravují. Pan děkan dodal, 

že projekt PhD Infra již běží, i tam jsou zahrnuty IT nákupy, k tomu prof. Musílek dodal, že 

do tohoto má smysl investovat, aby data zaměstnanců a studentů byla v bezpečí. 

• MIS karta zaměstnance a aktuální čerpání rozpočtu MIS – k tomu bylo konstatováno, že 

kartu zřejmě zatím nikdo nepoužívá, doporučili s kartou pracovat, umí hodně věcí. K tomu 

dodal Ing. Jakubík, že zatím se v MIS neřešilo financování naší budovy, např.  faktura za 

teplo, náš rozpočet budeme řešit jako zvýšené náklady, musíme najít rezervy. Na toto MIS 

funguje dobře. 

• K veřejné zakázce projektové dokumentace na rozvoj kampusu UHK Ing.  Klicnar sdělil, že 

se UHK věnovala investičním akcím FF, PdF, toto blíže okomentoval.  

• Pan děkan promítl vizualizaci záměru rekonstrukce hřiště na Palachových kolejích, po-

drobnější informace k tomu podal Ing. Klicnar. Prof. Musílek se dotázal, zda financování 

z OP JAK odpovídá obsahu trojvýzvy OP JAK, které je určeno pro financování výuky ve stu-

dijních programech. Dále konstatoval, že údržba hřiště apod. dle vizualizace bude do 

budoucna velmi nákladná.  

• Doc. Kříž promítl prezentaci o výzvách OP JAK a okomentoval vyhlášené, plánované a 

ukončené výzvy. 

• Hokejové derby tak jako bylo doposud již nebude, někteří naši studenti hrají univerzitní 

hokejovou ligu za Pardubice, vše organizuje Národní sportovní agentura. 

• Předložil přítomným návrh přístupu do budovy S ke konci roku, přítomní návrh odsouhla-

sili, bude vydáno jako Rozhodnutí děkana. 

• Pan kvestor seznámil přítomné se změnami týkajícími se úklidu budov. Na úklid budovy A 

se najímá firma (byla vysoutěžena), s tím jsou spojeny změny v personálním obsazení, kdy 

zaměstnancům, kterým končí smlouva, nebude již tato prodloužena. Zaměstnanci, kteří 

pracovali na budově A a smlouva jim nekončí, budou rozmístěni na jiné budovy. K tomu 

dodala dr. Myslivcová Fučíková a shodně i prof. Musílek, aby na budově S zůstal stav za-

městnanců, jaký je, neboť se zde pracuje s nebezpečnými odpady a nynější zaměstnanci 

jsou proškoleni, jak s těmito odpady pracovat a jak v laboratořích uklízet, přičemž za ne-

dodržení hrozí velmi vysoké pokuty. Pokud i přes tato upozornění nastane změna, 

budeme požadovat řádné proškolení nových zaměstnanců rektorátem. Dále dr. Mysliv-

cová Fučíková dodala, aby se v případě, že se bude vypisovat výběrové řízení na úklid na 
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budově S, nezapomnělo na skutečnosti např. jakými prostředky se bude uklízet, v labora-

tořích nelze uklízet např. obyčejným jarem.  Dr. Cimler dodal, že konkrétně u nich jsou 

drahé věci a obává se při zajištění úklidu externí firmou, aby nedocházelo ke krádežím. 

 

K bodu 2) Informace z oblasti tvůrčí činnosti – doc. Trojovský 

• SV projekty se čerpají, na 2 projektech je ještě vyhlášeno DNS. 

• GA ČR má v plánu doplňovat panely, nás se týká jen panel „Physical sciences“, každý zá-

jemce se může hlásit do 15.12.2023 osobně na stránkách GA ČR. Rektorát si žádá podat 

soubornou informaci za fakultu se jmény přihlášených, viz úkol níže. 

• Tajemník fakulty provedl analýzu využití Open Access za roky 2020 až 2022, což okomen-

toval.  

• K současnému nastavení metodiky odměn za publikace ve WOS promítl tabulku s několika 

ukázkovými publikacemi v kvartilech Q2/Q1/D1/T5 v roce, kterou podrobně okomento-

val. K tomu se rozběhla rozsáhlá diskuse.  Pan děkan okomentoval, že od ledna 2024 chce 

docílit snížení objemu vyplácených odměn za publikace a že taktéž jednal s vedoucími ka-

teder o možnostech snížení stavu zaměstnanců, abychom zvládli navýšení mezd o 7,5 %, 

které nebylo na fakultě prozatím realizováno.  

 

K bodu 3) Informace z oblasti zahraničí – prof. Musílek 

• Jedná s proděkany o rozdělení regionu a zemí pro Mezinárodní kreditové mobility, uvažu-

jeme Koreu, Ukrajinu posuneme do další výzvy. 

• Probíhá příprava digitalizace návrhu na vyslání do zahraničí. 

• OP JAK – dotázal se členů kolegia, zda bychom chtěli aktivity internacionalizace ve výzvě 

ESF rozšířit, v rámci projektu bude požádána AJ verze jednoho doktorského studijního 

programu na základě požadavku KKy. Příprava letních škol je ve výzvě OPJAK popsána, ale 

chybí přesné vymezí, co může být do projektu uplatněno. 

• Probíhá ladění dat internacionalizace v MIS – stran zahraniční agendy nefunguje dobře, 

data vidíme jinak než paní prorektorka.  

 

K bodu 4) Informace z oblasti studijní – doc. Musílek 

• Vyplácíme mimořádná stipendia ve výši 10.000,- Kč z fondu F ukrajinským studentů, ale 

pouze těm, kteří jsou v ČR v režimu dočasné ochrany. Jde o 1 studenta, který pokračuje 

z minulého akademického roku a o 2 studentky od září 2023. Dalších 10.000,- budou moci 

obdržet koncem listopadu. 

• Čertovské experimenty se budou konat ve dnech 7.-8. prosince, program bude od 8:00 do 

14:00 h, večerní program zrušíme. Poprosil katedry, aby zajistily program po půlhodinách 

na oba dva dny od 8-14 h a zapsali jej do sdílené tabulky, kterou připraví. doc. Musílek 

nejpozději do 23. 11.  – viz úkol. Čerpat finanční prostředky na materiál, pomůcky a na 

stipendia pro zapojené studenty je nutno do 24. 11. – viz úkol. Stipendia musí být propla-

cena ihned po akci samé. Akci nabídneme školám, se kterými spolupracujeme při zajištění 

pedagogických praxí (dalším jedině tehdy, když se nenaplní kapacita). 

• Nominace osob do Národního metodického kabinetu – za matematiku a informatiku je 

navržen doc. Musílek, na chemii dr. Machkovou. V novém projektu už jsou místo krajských 

kabinetů vytvořeny dva kabinety – první oblast pro okresy Trutnov, Náchod a Rychnov 

nad Kněžnou, druhá oblast pro okresy Hradec Králové a Jičín.  
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• Proběhlo jednání na rektorátu ke studentskému hodnocení výuky, iniciace vzešla od členů 

studentské komory Akademického senátu UHK. PřF zastupovali doc. Musílek, dr. Stud-

nička a Bc. Hatriková.  

• Hodnocení SP proběhlo na katedře biologie v bakalářském a navazujícím magisterském 

programu Biologie a ekologie, chystáme obdobně (vyplňujeme sebehodnotící formulář) 

pro navazující magisterské SP učitelství IN-FY a IN-MA a doktorských SP Biologie a ekolo-

gie.  

• Apeloval na vedoucí kateder, aby při tvorbě rozvrhů pohlídali překrývání předmětů stejné 

katedry stejného ročníku. Studenti si na tuto skutečnost každý semestr stěžují. 

• OP JAK Pregraduál III – aktivita 2.4 dopadla tak, že se našla shoda mezi fakultami, nebudou 

se vytvářet nové SP, ale budou se novelizovat programy bakalářské sdružené = major – 

minor se zaměřením na vzdělávání, u nichž nebude problém zajistit garanty. 

• COD schůzka proběhne 24.11.2023. 

• Připomínky univerzit ke standardu učitelství byly sumarizovány, naše připomínky byly za-

pracovány. Nelíbí se nám 2,5letý NMGr., který se nám jeví jako nerealistický model. 

Navrhujeme dvě varianty – dvouletý program jednooborový a tříletý dvouoborový. Zatím 

je vše pozastaveno. 

 

K bodu 5) Informace z oblasti rozvoje – dr. Myslivcová Fučíková 

• Revize PPSŘ, odsouhlasen vědeckou radou, ale došlo k aktualizaci ze strany MŠMT . 

• Plnění plánu realizace za letošní rok pošle přítomným do emailu. 

• Zadali jsme firmě Gebas studii na úpravu interiérů pro studium 

• V zeleném NPO se předpokládá tvorba SP, v řešení je podoba našeho zapojení a spolupráce 

s fakultami 

• Náklady na příští rok – je nutná repase jednoho okruhu pro trane (klimatizace), stojí milion 

máme cenové nabídky, jeden repasovaný funguje, druhý repasovaný není.  

• Navrhuje vymalování prvního patra v budově S. 

 

K bodu 6) Informace z oblasti ekonomické – Ing. Jakubík 

• Upozornil na stále se opakující problém, kdy zkraje semestru nemají pracovníci na DPP 

nebo DPČ přístup do učeben. Příčinou je časový nesoulad uzavření DPP nebo DPČ s bu-

doucími zaměstnanci. Je nutno uzavírat dohody s dostatečným předstihem před 

začátkem výuky. Pokud výše uvedené nebude možné, navrhuje zavedení výjimky – kdy 

vedoucí katedry nebo děkan umožní dotyčnému bez platné DPP nebo DPČ vstup do 

učebny. Výjimka musí být IT správci doručena písemně na email. 

• Seznámil přítomné s legislativními změnami u DPP a DPČ. Vzhledem ke skutečnosti, že se 

nově musí DPP a DPČ hlásit na sociálku, není možné evidovat DPP nebo DPČ zpětně. Re-

ferentky byly pracovnicemi z našeho OMO proškoleny a byly požádány, aby dohody 

uzavíraly k 1. nebo k 15. dni v měsíci a s cca 8denním předstihem zasílány na OMO. 

  

K bodu 7) Informace z projektového oddělení – Ing. Svoboda 

• Apeloval na čerpání nákladů v projektech plánovaných na letošní rok.  

• Z realizace projektu NPO – v pátek proběhl seminář MŠMT, bylo potvrzeno, že Rozhodnutí 

o poskytnutí dotace na r. 2024 bude vydáno na přel. listopadu a prosince. 
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• Dotázal se vedoucích kateder, zda by na katedrách měli zájem o proškolení na AV tech-

niku, která byla instalována na učebnách v rámci SC A1. Bude rozeslán email s pozvánkou 

(proškolení zajistí Bc. Marek Vojta). 
 

K bodu 8) Různé 

• Doc. Lipovský sdělil, že proběhl Sněm RVŠ, informace posílal panu děkanovi. Projednávalo 

se navýšení rozpočtu, které je přibližně rovno loňskému příspěvku na energie (ten už vy-

soké školy nedostanou). Dále se uvažuje o příspěvku na tzv. kohezi, tj. na dorovnání platů 

mezi fakultami dané univerzity, podrobnosti ale nejsou známy.  

• Doc. Lipovský sdělil, že Akademický senát UHK vyhlásil volby kandidáta na rektora UHK. 

Zaregistrovány byly dvě přihlášky, kandidující na funkci rektora je prof. Hynek z FIM a doc. 

Kříž z PřF.  Volba rektora proběhne 6. prosince, případně 13. prosince. 

• Doc. Kříž sdělil, že ve dnech 30. 11. a 1. 12. proběhne na naší fakultě Asociace děkanů 

přírodovědných fakult. 

 

Úkoly z minulého kolegia 

1. Dodat hodnocení doktorandů za období 2022/2023 

Kdo:   garanti doktorských studijních programů 

Termín:  co nejdříve 

Komu:  studijnímu oddělení PřF UHK 

 
2. Dodat návrhy na hostující profesory 

Kdo:    vedoucí kateder 
Termín:   co nejdříve  

Komu:  děkanovi PřF 
   

3. Zapsat program na Čertovské experimenty po půlhodinách  
Kdo:   vedoucí kateder (nebo jimi pověření zaměstnanci) 
Termín:  23. 11. 2023 

Komu:   do sdílené tabulky, vytvořené doc. Musílek, 
 

4. Vyčerpat finanční prostředky na materiál a pomůcky (zakázka 1902) 
Kdo:   vedoucí kateder (nebo jimi pověření zaměstnanci) 

Termín:  24. 11. 2023 

Komu:   ke schválení doc. Musílkovi a Ing. Jakubíkovi 
 

5. Dodat přehled jmen zaměstnanců PřF, kteří se do aktuální výzvy GA ČR přihlásili. 
Kdo:    vedoucí kateder 
Termín:  20. 12. 2023  

Komu:   doc. Trojovskému 
 
 

 

Zapsala: Bc. Ilona Lankašová                                                                     

doc. RNDr. Jan Kříž, Ph.D. 

děkan Přírodovědecké fakulty UHK 
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